

Analysis and 3D visualisation of microstructured materials on custom-built virtual reality environment =
Virtuaalkeskonnas arendamine mikrostruktuursete materjalide analüüsiks ja kolmemõõtmeliseks visualiseerimiseks
Pastorelli, Emiliano 2015 <https://digi.lib.ttu.ee/i/?2533> https://www.ester.ee/record=b4483740*est

An analytical model for a nearfield of an ultrasonic transducer using evolution equations = Ultraheligeneraatori lähisvälja kirjeldamine evolutsioonivõrrandite abil : magistritöö
Feldmann, Mati 1992 http://www.ester.ee/record=b2630616*est

Cardiac mechanoenergetics in silico
Vendelin, Marko 2001 http://www.ester.ee/record=b1556271*est

Dispersion analysis of wave motion in microstructured solids = Lainete dispersioon mikrostruktuuriga materjalides
Peets, Tanel 2011

Multi-soliton interactions and the inverse problem of wave crests
Peterson, Pearu 2001 https://www.ester.ee/record=b1556262*est

Nonlinear dynamics in modeling cardiac arrhythmias
Kongas, Olav 1998 http://www.ester.ee/record=b1060516*est

Numerical simulation of wave propagation in heterogeneous and microstructured materials = Lainelevi numbriline simulatsioon heterogeensetes ja mikrostruktuuriga materjalides
Berezovski, Mihhail 2010 http://www.ester.ee/record=b2604922*est

Wave propagation in microstructured solids: solitary and periodic waves = Lainelevi mikrostruktuursetes tahkistes: üksik- ja perioodilised lained
Randrüüt, Merle 2010 https://www.ester.ee/record=b2632234*est

Нелинейные волновые процессы в среде с дисперсией : автореферат ... кандидата физико-математических наук (01.02.04)
Peipman, Tõnu 1984 http://www.ester.ee/record=b1235307*est

Нелинейные волновые процессы в среде с дисперсией : диссертация ... кандидата физико-математических наук : 01.02.04 - механика твердого деформируемого тела
Peipman, Tõnu 1984 http://www.ester.ee/record=b2425591*est

Эволюция нелинейных плоскополяризованных поперечных волн в упругом полупространстве : автореферат ... кандидата физико-математических наук (01.02.04)
Valdek, Urmas 1989 http://www.ester.ee/record=b1258754*est

Эволюция нелинейных плоскополяризованных поперечных волн в упругом полупространстве : диссертация ... кандидата физико-математических наук : 01.02.04 - механика твердого деформируемого тела
Valdek, Urmas 1988 http://www.ester.ee/record=b2473364*est